
ŠTEPANJA VAS
• Enkratost

v raznolikosti
V tako raznoliki krajevni

skupnosti, kot je naša,
— v kalero se je največ prebi-

valcev naselilo šele pred nekai
leti;

— v kateri so njeni deli ra-
zlično urbanistično urejeni in
opremljeni, saj obsega poleg ve*
likih slanovanjskih slolpnic tudi
naselje novih zasebnih hiš, pa ob-
sežno naselje saraskih domov in
še predvčerajšnjo vas;

— v kaleri se Ijudje še ne poz-
najo dobro in se med njimi še niso
ustvarile vse tiste medčloveške
zveze, ki so značilne za sosesko;

— v taki K.S se poraja mnogo
najrazličnejših problemov, ki jih
je prav zaradi še ne dovolj razvi-
tih sosedskih odnosov še težje re-
ševati.

Vsem dejavnikom v KS je tako
naložena še posebna naloga: ob
zadovoljevanju skupnih intere-
sov krajanov razvijati dobroso-
sedske odnose. To počne tudi
naša delegacija. Priznati mora-
mo, da se je v začetku počutila
precej osamljeno. Bili smo celo
razočarani, ko smo spoznali, da
pot med krajani in delegacijo —
to je pretok interesov, vprašanj in
predlogov od krajanov do dele-
gacije in nazaj — ni izpeljana. V
delegaciji smo takoj od začetka
razmišljali o tem, kako naj zaja-
memo živi utrip naše krajevne
skupnosti, vprašanja, ki se v njej
porajajo, stališča krajanov do p o
sameznih zadev, ki jih obravnava
zbor KS v občinski skupščini,
kako naj zberemo predloge in
tudi kritične misli krajanov. Od
vsega začetka smo prepričani, da
se ta vez med krajani in delega-
rijo mora ustvariti, če hočemo
svojo dolžnost dobro in pošteno
opraviti.

Pri tem še nismo veliko napre-
dovali, vendar smo že dosegli ne-
katere uspehe, ki nas spodbujajo
k nadaljnjemu delu. Omenim
naj. 6a smo že skupaj obravnavali
zadeve, ki so se tikale tudi sosed-
nih krajevnih skupnosti 25. maj
in Sotočje; usklajeno smo tudi že
nastopili v skupščini, da smo
vzpostavili tesnejše in vsebinske
stike s krajevno organizacijo
SZDL, organi KS in nekaterimi
interesnimi odbori. Naša delega-
cija hoče bili orodje skupnih inle-
resov krajanov in pripravljeni
smo napeti vse svoje sile. Zato

Janez Kos, predsednik tcmeljne
delegacije v KS Štepanja vas za
zbor KS naše občinske skupščine,
rojen leta 1935, po poklicu ku-
sf os, stanuje v Bilečanski 4.

pričakujemo od vas, krajani, ki
ste nas izvolili, čimveč pobud in
predlogov, tudi vaše osebne po-
bude (ustne ali pisne) bomo
obravnavali.

Ob obranvavi srednjeročnih
planskih dokumentov smo se v
naši občinski skupščini zavzeli za
dokončnb zgraditev sekundar-
nega omrežja kanalizacije in vo-
dovodnega omrežja v starih pre-
delih naše KS, saj jo po naši sodbi
po nepoirebnem in ne brez poli-
tične škode odlagajo in prelagajo
iz leta v leto, četudi so bili krajani
za rešitev tega problema ves čas
zelo zavzeti in pripravljeni tudi
materialno sodelovati. Mnogo
slabe volje povzročata tudi pro-

' blematika telefonov in neoprem-
ljeno otroško igrišče. Neko nape-
tost ustvarja tudi neurejeno
upravljanje v samskih domovih,
na kar smo že opozroili. Take in
podobne probleme bi morali hi-
treje reševati — saj se tudi dajo.
kljub zaostrenemu gospodar-
skemu položaju.

Seveda je problemov veliko. V
Štepanji vasi pa smo dovolj raz-
sodni in vemo, da moramo rešitev
nekaterih preložiti na boljše čase,
četudi bomo zaradi tega za mar-
sikaj prikrajšani in bomo šc ;ia-
prej ostali bolj ali manj »spalno
naselje«. Morda je to celo dobro,
ker botno imeli dovolj časa za ra-
zmišljanje in iskanje najboljših
rešitev. Ne smemo pa oklevati pri
listih zadevah, ki krajane močno
pečejo in jih z zavzetejšim delo-
vanjem moramo rešiti brez veli-
kih denarjev.
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